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Onderwerp vraag: ‘Nationaal Park’  
 

Toelichtende nota 
 
Het Mechels stadsbestuur pakte tijdens de voorbije verkiezingen uit met de 
ambitie om in en rond Mechelen het ‘tweede nationaal park van Vlaanderen’ 
uit te bouwen. Dit willen ze doen door samen met natuurorganisaties minstens 

200 hectare nieuwe natuur te verwerven, en door bestaande groene zones 
met elkaar te verbinden. Tijdens de verkiezingscampagne sprak men van ‘een 
nationaal park van 2.000 hectare groot, van Boortmeerbeek tot Willebroek’. 
 

In het Vlaams Regeerakkoord staat ook de ambitie om de oprichting van 
enkele Nationale Parken te realiseren. De Vlaamse regering lanceerden 
daarom in april een oproep om op zoek te gaan naar nieuwe nationale parken 
en landschapsparken die het de komende jaren wil oprichten. Tot 15 

september 2021 kunnen kandidaten intekenen op de oproep. In 2023 moet 
de eigenlijke erkenning van de nieuwe Vlaamse parken volgen. 
 
Deze oproep van de Vlaamse Regering lijkt ons een uitgelezen kans om de 
ambitie van het Mechels stadsbestuur te realiseren. In de Vlaamse oproep 

spreekt men wel over een ondergrens van 5.000 ha; samenwerking met 
omringende gemeenten en regio’s is dus essentieel in deze duurzame ambitie. 
 
Vragen 

 
1. Hoeveel hectare nieuw natuur heeft het stadsbestuur al gekocht, al dan 

niet samen met natuurorganisaties? Graag een kwantitatief overzicht per 
jaar met aantal ha, prijs van aankoop en wie heeft aangekocht. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

2. Wat voor type gronden denkt het Stadsbestuur te zullen/moeten aankopen 
om deze ambitie van een nationaal park te kunnen realiseren? Gaat het 
ook om bouwgrond of landbouwgrond, en heeft het stad al een schatting 
gemaakt van de kosten om die aankoop te financieren?   

3. In die optiek, heeft het Mechels Stadsbestuur al gesprekken gehad met 

omringende gemeenten en regio’s om een projectvoorstel in te dienen bij 
de oproep van de Vlaamse Regering voor het ontwikkelen van een 
natuurpark? Zo ja, welke gemeenten allemaal en wat waren de reacties?  

4. Is het Stadsbestuur van plan om een projectvoorstel in te dienen bij de 

oproep van de Vlaamse Regering voor het ontwikkelen van een natuurpark? 
Zo ja, wat is de stand van zaken (Project op tijd indienen, hoeveel ha, 
welke locaties opgegeven, welke gemeenten en regio’s doen mee, …)?  

5. Indien het antwoord op vraag 3 ‘neen’ is, wat zijn dan de redenen dat het 

Stadsbestuur hier niet aan deelneemt? Zal het Stadsbestuur de ambitie van 
een nationaal park van 2.000 hectare groot dan nog wel kunnen realiseren? 

6. In de omgeving zou een projectvoorstel Rivierpark Scheldevallei ingediend 
worden, is het Stadsbestuur hiervan op de hoogte en mee in gesprek? 

 

 
     Hamid Riffi 


